
Uthyrning av bystugan 
Priser och villkor se hemsidan: www.bygdegardarna.se/stackmora 
Medlemmar reducerad avgift. 
Uthyrare: 070-526 79 29, kvällstid eller lämna meddelande i tel-svararen 
Hemsida: www.bygdegardarna.se/stackmora 
Facebook: Stackmora bystugeförening 

Nivåerna för grundvattnet är mycket 
låga på många håll i landet i 
år.  Också i norra Dalarna med kom-
munerna Älvdalen, Orsa och Mora, 
är grundvattennivåerna ovanligt låga. 
Anledningen är att nederbörden un-
der vintern och våren har varit låg. 
Under sommaren dunstar också 
mycket av det regnvatten som kom-
mer och fyller inte på i magasinen. 
Det kan innebära att det finns risk 
för vattenbrist i sommar.  
Självklart ska vi inte slösa, utan vi ska 
vara lite sparsamma med vattnet. 
Den som inte är ansluten till kom-
munens VA-nät och har eget vatten, 
bör ha lite extra koll på vattennivåer-
na framöver. Märker man att nivån 
sjunker så gäller det att inte slösa 
med vatten och vidta lite extra åtgär-
der. Det kan vara att se till att ha ex-
tra dunkar hemma, ifall att man mås-
te åka och hämta vatten. 
Just nu råder inget bevattningsför-
bud. Men om vattennivåerna fortsät-
ter att sjunka så kan ju ett sådant be-
slut komma. Och då är det huvud-
mannen för vattnet som bestämmer 
det. För de kommunala vattentäkter-
na är det bolaget Nodava.  
Vattenföreningar måste själva besluta om 
när det är dags att hushålla med vattnet. 

Förbättras situationen om det blir 
mycket regn i sommar? 
– Knappast. Det krävs väldigt myck-
et nederbörd under den varma tiden 
av året för att det ska ge någon effekt 
på grundvattnet. Det mesta regnet 
tas upp av växter eller helt enkelt 
dunstar på sommaren. 

Källa: Nodavas hemsida 

Låga vattennivåer kan leda till  
vattenbrist i sommar 
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Med anledning av att grundvatten-

nivån generellt är låg ber vi med-

lemmar i Stackmora va-förening att 

hushålla med vatten för att trygga 

vattenförsörjningen för alla abon-

nenter. 

Bevattningsförbud med ledningBevattningsförbud med ledningBevattningsförbud med ledningBevattningsförbud med lednings-s-s-s-

vavavavattttten gäller för gräsmattor och pten gäller för gräsmattor och pten gäller för gräsmattor och pten gäller för gräsmattor och po-o-o-o-

tatisland.tatisland.tatisland.tatisland.    

Vid fyllning av större behållare som 

pooler, skall information lämnas till 

tillsyningsman Göran Rosenquist 

070-661 00 07, så inte vattenläckor 

misstänkes. 
Skicka gärna SMS till 076-763 81 54 

med namn så kan ni få SMS-

meddelande direkt vid driftstörningar. 

Med vänlig hälsning  

Styrelsen för Stackmora va-förening 

Information till byns befolkning 
nr 2/2017 

Midsommar i StackmoraMidsommar i StackmoraMidsommar i Stackmora   
 

Onsdag 21 juni kl 19.00Onsdag 21 juni kl 19.00Onsdag 21 juni kl 19.00   
gör vi rankan och ringarna vid bystugan. 
             Medtag gärna fikakorg! 
 

 

Fredag 23 junFredag 23 junFredag 23 juni kl 15.00i kl 15.00i kl 15.00   
Samlas vi vid skridskoplanen för  
gemensam promenad med  
spelmän till bystugan. 

Där blir det resning av stången,  
lekar, sång och dans. 

 
Kaffe, saft och fikabröd finns att köpa. 

Lotterier  
 

Välkomna! 
 

Stackmora bystugeförening 



Årsmöte Stackmora bystugeförening 2017  
Onsdag 8 mars 2017 höll bystuge-
föreningen sitt årsmöte i bystu-
gan. Mötet började med att P-O 
Fillman från Orsa stadsnät inbju-
dits att ge en lägesrapport om hur 
arbetet med fiber fortskrider. Ett 
20-tal medlemmar hade kommit 
för att lyssna på P-O Fillman som 
gav en bra och saklig information, 
fri från en mängd ”nördig” infor-
mationer man ändå inte kan ta till 
sig.  
   Vi fick reda på att priset för an-
slutningen in i huset är 20.000 
kronor, som sagts tidigare, och 
vill man ansluta två hus på samma 
fastighet gäller i nuläget att man 
betalar för två. Kanske kan en ra-
batt komma ifråga. Man erbjuds 
en amorteringsplan om 360 kr/
mån i 5 år om det känns bättre än 
att betala allt på en faktura.  
   Det verkade som att man över-
givit idén att en viss procent in-
tresserade måste uppnås för att 
man skall påbörja grävning. Nu 
kommer man att köra på i hela 
byn där man kan hoppa på när 
man blir intresserad. Planerings-
mässigt ser man från stadsnäts 
sida att man anmäler sig och teck-
nar ett avtal så fort man kan för 
att vara säker på priset.  
   Bara solen gör sitt nu och gräv-
ningarna kan börja så fanns för-
hoppningen att hösten 2017 inte 
är omöjligt att ha fiber indraget. 
Sedan vilka tjänster och operatö-

rer man skall välja kommer man 
att bli varse när man kommer lite 
närmare och framför allt, vad be-
höver jag för tjänster? Jag hoppas 
att det framåt hösten kallas till ett 
nytt fibermöte där vi som är osäk-
ra kan få lite tips och dylikt.  
   Ett stort tack till P-O Fillman 
och årsmötet kunde börja.  
   Hasse Ekström valdes att leda 
kvällens möte och Lena Axelsson 
utsågs till sekreterare. Punkt för 
punkt genomgicks, beslutades 
och lades till handlingarna.  
   Efter revisorernas berättelse be-
slutades enhälligt om ansvarsfri-
het för styrelsen.  
   Reidar Bakken omvaldes till 
ordförande för föreningen. Mar-
tin Falk omvaldes till vice ordfö-
rande. Styrelsen fick därefter föl-
jande sammansättning: Lena Ax-
elsson och Anna Fransson omval-
des på 2 år, Per Gölen, Lena 
Haga och Eva Slott, ett år kvar. 
Till styrelsesuppleanter valdes Åsa 
Lindqvist Ax och Jan Pettersen. 
Bengt Hållén och Karin Olmås-
Hållén omvaldes som revisorer, 
Kristina Nilsson revisorssupple-
ant och Tore Axelsson valbered-
ning. Lena Haga ansvarar för ut-
hyrningen och Jerker Heed är 
vaktmästare.  
   Så var det dags för sedvanlig 
dragning på betalda medlemskort. 
1:a pris nr 10, presentkort 500:- 
på ICA gick till Iris Holmstrand, 

Årsstämma Stackmora vatten- och  
avloppsförening 2017  

Ett 20-tal medlemmar hade bän-
kat sig i bystugan för att ta del av 
årsstämman 2017. Lars Berglund 
var utsedd av styrelsen att öppna 
mötet och han blev därefter ut-
sedd av stämman att leda kvällens 
förhandlingar. Till sekreterare för 
kvällen valdes Adrian Roos.  
   Punkt för punkt lästes igenom 
och klubbades när det då var dags 
för punkt 10 där stämman bevilja-
de styrelsen ansvarsfrihet för det 
gångna året. Arvoden och övriga 
ersättningar förblir oförändrade 
för 2017.  
   Så till personvalen där det efter 
valberedningens förslag klubba-
des följande sammansättning: Ad-
rian Roos omval 2 år, Jonas Alex-
andersson nyval 2 år, Lars Berg-
lund fyllnadsval 1 år, Göran Ro-
senkvist och Anna Fransson 1 år 
kvar vardera. Till suppleanter för 
ett år vardera valdes Tore Axels-
son, Nils Georg Axelsson och 
Jerker Heed.  
   Till revisorer valdes Anders Ro-
sell och Mari Linder, båda 1 år, 
samt revisorssuppleanter på 1 år 
valdes Ulla Enmalm och Karin 
Olmås-Hållén. Slutligen valdes 

Åke Falk och Eva Slott som val-
beredning för 1 år.  
   Efter redovisning av vilka kom-
mande arbeten som är på gång 
kom man in på avgiften för 2017. 
Det fastslogs att en höjning av 
avgiften med drygt 1.000 kr/år 
för vatten och avlopp, var ound-
viklig.  
   Under övriga frågor diskutera-
des v/a-anläggningens status vil-
ken ansågs vara tillfredsställande. 
En arbetsgrupp bestående av Åke 
Hymnelius, Bertil Almlöf och 
Martin Falk anmälde sitt intresse 
att tillsammans med styrelsen hit-
ta idéer om vad som blir bäst för 
föreningen framöver beträffande 
avloppsfrågan. Kanske renings-
verk i egen regi skulle var en lös-
ning eller låta någon utifrån ta 
hand om alla medlemmars av-
lopp, vem vet. Stämman gav 
gruppen mandat att för förening-
ens räkning, ideellt, kolla vad 
marknaden har att erbjuda för 
lösningar och vid ett möte i höst 
redovisa vad man kommit fram 
till. 

Text: Hasse Ekström 

2:a pris nr 86 presentkort 200:- på 
ICA, Sandra Lagerholm och slut-
ligen 3:e pris nr 7, presentkort 
100:- på ICA, Lena Haga. Där-

med var årsmötet över och kaffe 
och smörgås fanns för den som 
ville ha.  

Text Hasse Ekström 


